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Z Á P I S 

z 8. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 16. 11. 2023 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 

 Dle prezence bylo přítomno: 

         63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

              (z toho 2 poslanci PS PČR) 

         21 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

           3 zástupci ředitele MHMP 

                                   28 ředitelů odborů MHMP  

                                                        14 ředitelů organizací HMP 

                       3 poslanci PS PČR 

                          (z toho 2 současně členové ZHMP) 

                       4 hosté 

                     14 zástupců tisku 

 

 

CELKEM přítomných: 148 osob 

 

 

 

OMLUVENI: 

 

David Procházka – od 18,30 do 21 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 14 do 15 hodin 

 

Mgr. Marta Gellová 

 

Ing. Ondřej Prokop – od 17 do 19 hodin 

 

Mgr. Martin Benkovič – od 19,30 hodin do 

konce jednání 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 10,45 do 11,30 

hodin, od 12,15 do 13,15 hodin a od 17,30 do 

20,30 hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA  

 

MUDr. Tomáš Kaštovský – od 15,30 do 18,30 

hodin 

 

Mgr. Jiří Knitl – od 18,30 do 20,30 hodin 

 

Mgr. Tomáš Portlík – pozdější příchod 
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Připojen videokonferenčně: 

 

Bc. Michal Hroza 

 

 

8. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,02 hodin.   

 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy přítomné požádal, aby povstali a minutou ticha 

uctili památku knížete Karla Schwarzenberga, významného českého a pražského politika, 

který nás opustil. 

           

       Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D. a Ing. Gabriela 

Lněničková, MBA 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Jan Chabr 

2. člen  Václav Bílek 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošinský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP 

PRO: 46      PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání v 

pondělí 6. listopadu stanovila „Návrh programu jednání 8. zasedání Zastupitelstva“, který 

členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod č. 

1, tisk Z – 11653 „K návrhu na poskytnutí individuální účelové investiční dotace České 

republice Hasičskému záchrannému sboru hl. m. Prahy a k návrhu na úpravu rozpočtu 

vlastního hl. m. Prahy na rok 2023“ a konstatoval, že tento tisk byl dozařazen, protože jde 

o účelovou investiční dotaci ve výši 1,443 mil. Kč na spolufinancování přestavby 10.000 

kusů nových osobních vozidel Škoda Kodiaq. Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že tyto 

vozy hasiči obdrželi v civilním provedení a musí být upraveno jejich barevné provedení 

včetně světelného a zvukového zařízení tak, aby splňovala vyhlášku. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové ZHMP: I. náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Hlaváček, náměstkyně primátora Komrsková, náměstek primátora 

Pospíšil, radní Klecanda, radní Kovářík, radní Mazur, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupila občanka Ing. Marta Pakostová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Scheinherr, 

Nacher, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Kolář, předseda výboru pro 

rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Kleslová, předseda výboru finančního 

ZHMP Brož, Nekolný, Urban, náměstek primátora Hlaváček, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, I. náměstek primátora Hřib, radní Zábranský, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, náměstkyně 

primátora Udženija, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Mazur 

 

Přestávka na 30 minut, která byla prodloužena následně do 11,24 hodin 

 

Po skončení přestávky vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, I. náměstek 

primátora Hřib, Kleslová, Zajíček, radní Mazur, Nekolný, předsedkyně výboru pro 

strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga 

 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga – zařadit bod „Informace o auditu účetní závěrky Pii za rok 2022“ jako 

první bod radního Mazura 

(tento návrh byl předkladatelkou stažen)  
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského – zařadit tisk Z- 11893 „K podpoře pěstounů 

na území HMP“ jako poslední bod náměstkyně primátora Udženija 

PRO: 29   PROTI: 1   ZDR. 21 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 11822 „Zajištění 

financování připravených investičních akcí TSK, a. s. v roce 2023“ jako první bod I. 

náměstka primátora Hřiba 

PRO: 16   PROTI: 11   ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit informační bod k zákonu o obcích jako 

poslední bod pana primátora 

PRO: 61  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče a radního 

Zábranského – vyřadit tisky Z – 11787, Z – 11829, Z – 11770, Z – 11771, Z – 11492, Z – 

11784, Z – 11794 z programu tohoto jednání 

PRO: 62 PROTI: 1  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Koláře – zařadit bod „zpoplatnění vjezdu do centra 

Prahy“ jako první bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 15  PROTI: 0 ZDR. 41 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareše 

a předsedy výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitla – zařadit tisk Z – 11985 „K 

návrhu dodatku k Darovací smlouvě č. dah/51/01/002445/2023 humanitární pomoc 

občanům Ukrajiny – ADRA – prodloužení vyúčtování termínu daru“ jako první bod po 

interpelacích 

PRO: 54 PROTI: 0  ZDR. 3 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kleslové – zařadit tisk Z – 11892 „k zajištění dětské 

zubní pohotovosti“ jako poslední tisk náměstkyně primátora Udženija  

(členka ZHMP Kleslová upravila původní název tisku „ke zřízení…“ na nový text „k 

zajištění…“ 

PRO: 62  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy finančního výboru ZHMP Brože – zařadit bod „K přípravě 

veřejné zakázky Stavba č. 41176 Rekonstrukce Šlechtovy restaurace - zhotovitel“ jako 

první bod náměstka primátora Pospíšila 

PRO: 60 PROTI: 0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného – zařadit bod „Zřízení koordinátora 

dopravních staveb/uzavírek v Praze“ jako první bod I. náměstka primátora Hřiba  

PRO: 17  PROTI: 1 ZDR. 35 

Nebylo přijato. 

 

primátor hl. m. Prahy – omylem hlasoval „pro“, správně mělo být „zdržel se“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – zařadit bod „Informace náměstka Hřiba o 

výsledcích pracovního semináře o dalším postupu hl. m. Prahy ve věci Výtoňský most“ 

jako první bod I. náměstka primátora Hřiba 

PRO: 26 PROTI: 2  ZDR. 32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hlaváčka a předsedy kontrolního výboru ZHMP 

Prokopa – vyřadit tisk Z – 11877 z programu tohoto jednání ZHMP a zařadit ho na 

prosincové jednání ZHMP  

PRO: 62  PROTI: 1 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Zveřejnění všech akcí pod patronací a sponzoringem MHMP na webu Prahy“ (tisk Z – 

11898) ztotožnil se s návrhem předsedy výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví 

a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolfa, aby byl bod zařazen jako předposlední bod 

jednání tohoto ZHMP 

PRO: 62  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod „Informace k podkladům pro 

budoucí provoz na železničním mostě“ jako první bod náměstka primátora Hlaváčka 

PRO: 14  PROTI: 3  ZDR. 34 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 63 PROTI: 0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na poskytnutí individuální účelové investiční dotace České republice - Hasičskému 

záchrannému sboru hl. m. Prahy a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy  

na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11653 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 8/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

zastupitel Nacher 

 

Informace k zákonu o obcích 

 

Úvodem vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, Urban 

 

Hlasování proběhlo k ústní informaci 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

    3 

 

zastupitel Prokop 

 

k veřejné zakázce II. etapy metra D 

 

tisk přerušen dne 26. 10. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11831 

Úvodem vystoupil člen ZHMP Prokop, který požádal o promítnutí seznamu přihlášených 

členů ZHMP, kteří zůstali v pořadí z minulého jednání ZHMP, kdy byl tento tisk přerušen. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kleslová, Kordová Marvanová, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským 

částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, I. náměstek 

primátora Hřib, Nacher 
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Projednávání tisku bylo přerušeno a byl zahájen bod: „Návrhy, připomínky a podněty 

občanů HMP.  

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.  

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček a v průběhu projednávání bodu 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Pokračování bodu: 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    3 

 

zastupitel Prokop 

 

k veřejné zakázce II. etapy metra D 

 

tisk přerušen dne 26. 10. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11831 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  24        PROTI: 1       ZDRŽEL SE: 10    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Urban, Vedralová, Nerušil, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, Kordová Marvanová, Plesníková, Kleslová, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, Scheinherr, Nacher, I. náměstek primátora 

Hřib, Nepil. V rámci diskuse vystoupil Ing. Petr Witowski – předseda představenstva a 

generální ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. Dále v diskusi vystoupili tito 

členové ZHMP: Hrubčík, Čižinský, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík, radní Zábranský, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek, Nekolný 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Hrubčíka na přestávku 10 minut 

Pro: 17 Proti: 5 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh primátora HMP na prodloužení tohoto jednání i po 19. hodině 

Pro: 43 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Prokop, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Hlasování proběhlo o následujícím textu usnesení člena ZHMP Prokopa ve znění: 

„ZHMP I. konstatuje, že  

průběh zadávacího řízení druhé etapy metra D vyvolává značné pochybnosti z hlediska 

celkové důvěryhodnosti postupu Dopravního podniku Prahy od počátku, tj. od výběru 

složení hodnotící komise až po vyloučení ekonomicky nejvýhodnější nabídky a výběru o 

2,2 miliardy korun dražší nabídky a vyvolává pochybnosti, zda zakázka proběhla řádně a 

transparentně, což potvrzuje řada nezodpovězených otázek,  

II. vyzývá  

1. odpovědného náměstka primátora pro dopravu MUDr. Zdeňka Hřiba a předsedu dozorčí 

rady Dopravního podniku Prahy, aby nechal bezodkladně posoudit celý průběh zadávacího 

řízení včetně toho, že v zadávacím řízení nebyla vybrána ekonomicky nejvýhodnější 

nabídka, a to ve spolupráci s obecně uznávanými protikorupčními organizacemi, např. 

Transparency International či Rekonstrukce státu, a stejně tak, aby došlo k posouzení 

možnosti vysvětlit nejvýhodnější nabídku a zabránit tak ztrátě 2,2 miliardy korun 

2. náměstka Zdeňka Hřiba jako předsedu dozorčí rady Dopravního podniku Praha, aby za 

tím účelem zajistil předání veškerých dokumentů, na základě kterých ke zmíněnému 

postup v zadávacím řízení došlo, tedy zejména stanoviska a posudky (ROWAN LEGAL, 

Císař, Češka Smutný, Metroprojekt, IDS, znalecký posudek Ing. Šimáčka a další) 

III. ukládá  

I. náměstkovi primátora MUDr. Zdeňku Hřibovi  

předložit závěry tohoto šetření Zastupitelstvu hl. m. Prahy 

Termín: 14. 12. 2023“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

    * 

 

zastupitel Mareš 

zastupitel Knitl 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Darovací smlouvě č. dah/51/01/002445/2023 o 

poskytnutí humanitární pomoci obyvatelům Ukrajiny poskytnuté humanitární organizaci 

ADRA, o.p.s., IČO: 61388122, se sídlem Markova 600/6, 158 00 Praha 5 

 

(v rámci diskuse o programu jednání bylo odhlasováno projednání tisku po interpelacích) 

 

  

   TISK:        Z - 11895 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/2 

Materiál uvedl člen ZHMP Mareš. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu ke smluvnímu zajištění společného zadávání mezi hl. m. Prahou a Středočeským 

krajem 

 

  

   TISK:        Z - 11742 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 48         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/3 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, 

Nekolný 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření Dohody o narovnání mezi hl. m. Prahou zastoupeným Technickou 

správou komunikací hl. m. Prahy, a. s. a společností SIRÉNA, spol. s r.o. 

 

  

   TISK:        Z - 11756 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/4 

Materiál uvedl I.náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    6 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 3 Smlouvy č. 110/2023 o poskytnutí finančních prostředků z 

rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11841 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/5 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání (fáze "návrh" + "OOP", vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z - 11601 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP - Z 3499  (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 26) 

 

  

   TISK:        Z - 11640 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 



11 

 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na přerušení pořizování změny ÚP - Z 3522 (fáze „návrh“, vlna 28) 

 

  

   TISK:        Z - 11397 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:  36        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 11    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek 

 

Protinávrh člena ZHMP Zemana – v původním textu usnesení změnit bod „II. 

schvaluje….. na „II. neschvaluje…“ 

Pro: 25 Proti: 3 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na pořízení změny ÚP – P 4/2023 (fáze "podnět", vlna 44) 

 

  

   TISK:        Z - 11705 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3094 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 10) 

 

  

   TISK:        Z - 11852 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  33        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 13    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zeman, předseda výboru pro územní rozvoj 

ZHMP Pek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   12 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na poskytnutí dotace v rámci Programu Čistá energie Praha 2022 - 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11750 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/11 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kolář, náměstkyně primátora Komrsková 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    13 

 

zastupitel Brož 

 

k přípravě veřejné zakázky "Stavba č.41176 Rekonstrukce Šlechtovy restaurace; zhotovitel II" 

 

  

   TISK:        Z - 11887 

 

   PŘERUŠENO                                                                         

Materiál uvedl člen ZHMP Brož. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Pospíšil, Vyhnánek, předseda 

výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP 

Wolf, radní Kovářík, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Čižinský, 

Zelenka, Vodrážka, Nekolný, Drápalová, Třeštíková 

 

Přestávka 17,23 – 17,45 hodin 

 

Po ukončení přestávky se k bodu vyjádřili tito členové ZHMP: primátor hl. m. Prahy, 

Čižinský  

 

Návrh primátora HMP na přerušení tohoto tisku 

Pro: 37 Proti: 5 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

   14 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí dotací v Programu podpory provozu kulturních zařízení v souvislosti 

se zvýšením cen energií pro rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11783 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   15 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí individuální účelové dotace v oblasti kultury v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11862 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Třeštíková, která nahlásila možný střet zájmů. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

individuální neinvestiční dotaci organizaci In IUSTITIA, o.p.s. v souvislosti se zajištěním 

pomoci uprchlíkům z Ukrajiny 

 

  

   TISK:        Z - 11766 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41          PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Muzeum hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11592 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky "Stavba č. 44119 Palata II 

- výstavba budovy; zhotovitel II" 

 

tisk přerušen dne 26. 10. 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11678 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, náměstkyně primátora Udženija, 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Urban, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, předseda výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, náměstek primátora Pospíšil, Freitas Lopesová, 

Zelenka, Hamanová, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP 

Mahrik, Nacher, Zajíček 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   19 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k záměru odboru investičního MHMP na realizaci veřejné zakázky „Stavba č. 8211 

Administrativně-technická budova ZZS; projektant“ v režimu jednacího řízení bez uveřejnění 

 

  

   TISK:        Z - 11725 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/17 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Centrum služeb pro rodinu a dítě 

a dětský domov Charlotty Masarykové, příspěvková organizace 

 

  

   TISK:        Z - 11757 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/18 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček a opět převzal řízení schůze primátor 

hl. m. Prahy. 

   21 

 

zastupitelka Kleslová 

 

k zajištění dětské zubní pohotovosti 

 

  

   TISK:        Z - 11892 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/19 

Materiál uvedla členka ZHMP Kleslová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zdravotnictví a prevenci 

civilizačních chorob ZHMP Seidl, náměstkyně primátora Udženija, Nacher, Urban, 

Kleslová 

 

Přestávka 19,16 – 19,26 hodin 

 

Hlasování o usnesení po dohodě členky ZHMP Kleslové a náměstkyně primátora Udženija 

proběhlo k tomuto textu:  

I. ZHMP konstatuje, že dostupnost dětské zubní pohotovostní péče je dlouhodobě 

neutěšená 

II. ukládá  

paní náměstkyni primátora Sandře Udženija a zdravotnímu výboru projednat možnosti 

posílení dětské zubní pohotovostní péče i v jiných lékařských zařízeních a předložit 

Zastupitelstvu návrh řešení  

Termín: 30. března 2024“ 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   22 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o právu stavby s Povodím Vltavy, státní podnik v rámci stavby 

č. 6963 Celková přestavba a rozšíření ÚČOV na Císařském ostrově, etapa 0001 Nová vodní 

linka 

 

  

   TISK:        Z - 11746 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/20 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   23 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2023 v kap. 04 - Školství, mládež a sport a 

poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem hl. m. Prahy na realizaci 

opatření v projektu "UNICEF - Pomoc uprchlíkům" 

 

  

   TISK:        Z - 11753 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/21 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hušbauer, radní Klecanda, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   24 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2023 v kap. 04 - Školství, mládež a sport a 

poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem hl. m. Prahy na realizaci 

opatření v projektu "UNICEF - Pomoc uprchlíkům" 

 

  

   TISK:        Z - 11814 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/22 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   25 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1  k uzavřené Smlouvě o partnerství s finančním příspěvkem 

a k návrhu na uzavření Dohody o narovnání k uzavřené Dohodě o ukončení Smlouvy o 

partnerství s finančním příspěvkem v rámci projektu Implementace Krajského akčního plánu 

2 - Inovace ve vzdělávání financováno z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání 

 

  

   TISK:        Z - 11730 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/23 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   26 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Dětský domov a Školní jídelna, 

Praha 9 - Klánovice, Smržovská 77 

 

  

   TISK:        Z - 11178 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/24 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   27 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Dětský domov, Praha 9 - Dolní 

Počernice, Národních hrdinů 1 

 

  

   TISK:        Z - 11759 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/25 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   28 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium , Praha 10, Omská 

1300 

 

  

   TISK:        Z - 11758 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/26 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   29 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 4, Na Vítězné 

pláni 1160 

 

  

   TISK:        Z - 11806 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/27 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   30 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborná škola 

logistických služeb, se sídlem Učňovská 100/1, Praha 9 

 

  

   TISK:        Z - 11751 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/28 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   31 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborná škola pro 

administrativu Evropské unie, Praha 9, Lipí 1911 

 

  

   TISK:        Z - 11777 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/29 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha-Slivenec z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy v roce 2023 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11762 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/30 

Materiál uvedl radní Kovářík. 



23 

 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru finančního ZHMP Brož, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   33 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

investiční dotace z rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2023 MČ Praha 14 

 

  

   TISK:        Z - 11769 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/31 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

investiční dotace z rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2023 MČ Praha 5 na projekt Rekonstrukce 

objektu ZŠ Pod Žvahovem 463/21b 

 

  

   TISK:        Z - 11842 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/32 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2023 MČ Praha 20 

 

  

   TISK:        Z - 11845 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/33 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v roce 2023 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha-Zbraslav 

 

  

   TISK:        Z - 11843 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 42         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/34 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha-Vinoř 

 

  

   TISK:        Z - 11873 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/35 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000408/2022 o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci poskytnuté MČ Praha-Dolní Měcholupy z rozpočtu 

hlavního města Prahy v roce 2022 

 

  

   TISK:        Z - 11800 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/36 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   39 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000399/2021 o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 14 uzavřené v roce 2021 a na úpravu 

rozpočtu hl.m. Prahy v roce 2023 v souvislosti s přijetím mimořádné splátky návratné 

finanční výpomoci od městské části Praha 14 

 

  

   TISK:        Z - 11708 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/37 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   40 

 

radní Kovářík 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.35/3 ze dne 24.3.2022 k návrhu na poskytnutí 

účelových dotací městským částem hl. m. Prahy na mimořádné výdaje v souvislosti s 

poskytováním pomoci občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z - 11673 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/38 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z - 11684 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/39 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   42 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Akčního plánu k Integrované strategii pro ITI Pražské metropolitní oblasti pro 

období 2021 - 2027 - část OPD3 

 

  

   TISK:        Z - 11760 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/40 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Kovářík 

 

k aktualizaci Integrované strategie pro ITI Pražské metropolitní oblasti na programové 

období 2021 - 2027, verze 1.1 

 

  

   TISK:        Z - 11459 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/41 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   44 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na provoz prg.ai, z. s. na rok 

2023 a provoz Kampusu Hybernská, z. ú. na rok 2023-2024 a k návrhu na úpravu rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy na rok 2023 v kap. 06, kap. 08 a kap. 10 

 

  

   TISK:        Z - 11659 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI: 2         ZDRŽEL SE: 1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/42 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

Beránek, radní Zábranský, náměstkyně primátora Komrsková, Vedralová, Třeštíková, 

radní Mazur, radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace a k návrhu na úpravu 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 v kap. 10 a kap. 08 

 

  

   TISK:        Z - 11792 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  25        PROTI:  7        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Ing. Martin Holečko. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda kontrolního 

výboru ZHMP Prokop, I. náměstek primátora Hřib, Vyhnánek, radní Mazur, Bodeček, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Zelenka, 

Vodrážka, Tylová, předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP Knitl, radní 

Zábranský, Nacher, radní Kovářík 

 

 



29 

 

Procedurální návrh předsedy kontrolního výboru ZHMP Prokopa – zařadit ihned bod 

„Odvolání radního Mazura“  

Pro: 11 Proti: 20 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Přestávka 21,39 – 21,45 hodin, po skončení přestávky předseda návrhového výboru přečetl 

pozměňovací návrh člena ZHMP Vyhnánka  

 

Přestávka 21,48 – 21,54 hodin 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Vyhnánka – do textu usnesení doplnit nový text ve znění:  

II. ukládá 2. Radě HMP představit ZHMP standardní způsob financování tohoto druhu akcí 

pro rok 2024 a následující 

Termín: 30. 4. 2024“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Bodeček – k původnímu, kompletnímu textu usnesení hlasoval „pro“, ve 

výsledku se však objevilo, že „nehlasoval“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlaváček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   46 

 

radní Mazur 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční individuální účelové dotace a k návrhu na úpravu 

rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 v kap. 09 a kap. 08 

 

  

   TISK:        Z - 11793 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  30        PROTI:  6        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Zábranský, 

předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, radní Kovářík, 

primátor hl. m. Prahy, radní Mazur 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na nápravu chybného údaje v KN k části pozemku parc.č. 3133/1 k.ú. Krč oddělené 

geom.plánem č. 3240-4/2023 a jím značené novým parc.č. 3133/5, ost.pl. jiná plocha, o 

výměře 28 m2 k.ú. Krč 

 

  

   TISK:        Z - 11787 

 

    STAŽENO 

 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na odstranění zápisu duplicitního vlastnictví k pozemku parc.č. 895/2 k.ú. Čimice 

 

  

   TISK:        Z - 11829 

    

    STAŽENO 

 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností FAST Develop 

a.s. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 11770 

 
   STAŽENO 

     

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse ke 4 tiskům radního Zábranského 

Pro: 48 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny částí pozemků parc. č. 2482/8, 2072/13 a 2083/1 v k.ú. Vršovice, obec Praha, 

ve vlastnictví hl. m. Prahy, za část pozemku parc. č. 2082/19 v k.ú. Vršovice, obec Praha, ve 

vlastnictví ČR, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Generální finanční ředitelství 

 

  

   TISK:        Z - 11687 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/43 

Materiály pod poř. č. 47 - 50 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc.č. 576/228 o výměře 3 m2 v k.ú. Háje 

 

  

   TISK:        Z - 11771 

    

    STAŽENO 

 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 2164/28 v k.ú. Bubeneč, obec Praha, z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11710 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/44 

Usnesení bylo přijato. 
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   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 5019/101, parc.č. 5019/104 a parc.č. 5019/105 

vše v k.ú. Smíchov, obec Praha, z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11712 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/45 

Usnesení bylo přijato. 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 637/3 v k.ú. Libeň, obec Praha, do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11492 

 

   STAŽENO 

        

 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 4447/10, vč. stavby nerekonstruované vozovky, 

vše v k.ú. Žižkov, obec Praha, z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11784 

    

   STAŽENO 
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   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 10 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Újezd u Průhonic, obec Praha, z vlastnictví společnosti SLÁDEK GROUP, a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11744 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49       PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 37 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

zapínacího místa v k. ú. Dolní Počernice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Galstian & 

Galstian Group s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11794 

    

   STAŽENO 

 

 

 

     

 

předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop 

 

k "Petici za zachování navigačních tabulí na území hlavního města Prahy" 

 

  

   TISK:        Z - 11877 

 

   STAŽENO 
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   51 

 

zastupitel Prokop 

 

zveřejnění všech akcí pod patronací a sponzoringem MHMP na webu Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11898 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO: 27         PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 12    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Prokop. 

 

V diskusi vystoupila občanka HMP Ing. Marta Pakostová. 

 

Primátor hl. m. Prahy – požádal o vysvětlení člena ZHMP Prokopa k pojmům „patronace a 

sponzoring“, reagoval člen ZHMP Prokop a navrhl pojmy změnit na „pod záštitou a 

sponzoringem MHMP“ 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Mahrik, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, 

Čižinský, Nacher, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Zelenka,  

 

Přestávka 22,31 – 22,36 hodin 

 

Po ukončení přestávky v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Zelenka 

 

Doplňující návrh člena ZHMP Zelenky k textu usnesení: 

(ztotožnil se předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop) 

„ZHMP ukládá předsedovi kontrolního výboru vypracovat a zajistit seznam všech akcí pod 

partnerstvím a spolupořadatelstvím příspěvkových organizací a stoprocentně vlastněných 

městských obchodních společností, s termínem červen 2024“ 

 

K navrženému textu usnesení vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro 

technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Bodeček 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„ZHMP ukládá předsedovi kontrolního výboru  

vypracovat a zajistit seznam všech akcí pod záštitou a sponzoringem Magistrátu hl. m. 

Prahy 

vypracovat a zajistit seznam všech akcí pod partnerstvím a spolupořadatelstvím 

příspěvkových organizací a stoprocentně vlastněných městských obchodních společností 

Termín: 30. června 2024“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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   52 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 11872 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:  8/47 

K bodu vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, předseda výboru pro technickou 

infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop, 

předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP Arnotová, 

předseda výboru finančního ZHMP Brož, předseda výboru pro strategické investice ZHMP 

Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 
 

1  Z-11859 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy  
2  Z-11851 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

3  Z-11846 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu 

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

4  Z-11848 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2023 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2023 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

radní Klecanda 

5  Z-11850 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2023 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

radní Kovářík 

6  Z-11875 Informace za období od 19. října 2023 do 15. 

listopadu 2023 o provádění hloubkových auditů 

v návaznosti na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy 

ke kauze Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. 

Prahy č. 1/30 z 24. listopadu 2022 a informace 

k trestnímu oznámení „Lysolaje“ 

radní Zábranský 
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Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Zastavení zadlužování našeho státu + seznam podniků, které česká vláda od srpna 1991 do 

června 1992 přenechala cizincům 

(Jan Bursa, *****) 

 

Žádost o zachování sportovních ploch na Smíchově 

(Karel Bauer, zastupitel MČ Praha 5, předseda výboru finančního a investic) 

 

Nabídka služeb - produkce dechové hudby Orechovská 15 

(David Jambor, *****) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 8/1 až č. 8/47 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 22,46 

hodin. 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

 

Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D.  

 

 

 

 

Ing. Gabriela Lněničková, MBA 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 20. 11. 2023 


